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Notulen 1 juli 2025 
 

 Milieuvereniging Land van Cuijk             
         -al vanaf 1980 bezig voor een beter milieu- 

 

VERSLAG van de bestuursvergadering van MLvC d.d. 3 juni 2025 

 

Aanwezig: Christel, Geert, Harrie, Jan en Sylvia (bestuursleden); Fons, Henk, Theo en Willy 

(leden); en Lies. 

Afgemeld: Bart en Marcel (leden). 

Plaats: Gemeenschapshuis ‘De Jachthoorn’, St. Hubert. 

 

 

1. Opening 

Fons zit deze vergadering voor, omdat Christel wat later komt. Hij opent de vergadering om 

20.05 uur. Lies en de aanwezigen stellen zich aan elkaar voor. Lies bekijkt of en hoe ze zich 

voor ons wil inzetten. 

 

2. Vaststellen agenda 

Deze wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Opmerkingen over de notulen van 3 juni 2025 

a. Tekstueel 

Geen opmerkingen. 

 

b. Inhoudelijk 

 Pagina 2, punt 5.b.3: op provinciaal niveau wordt een symposium georganiseerd over 

bestrijdingsmiddelengebruik. Datum en locatie zijn nog niet bekend. 

 

c. Actiepuntenlijst 

 1624: de gepolste kandidaat als ‘back-up’ voor het secretariaat heeft afwijzend 

gereageerd. 

 

4. Financiën 

 Ruim 90% van onze leden heeft de contributie al betaald. 

 De subsidie van de gemeente is nog niet binnen, maar we hebben de toezegging gekregen 

dat dit wél gaat gebeuren. 

 We hebben een abonnement bij het kadaster, en dachten zo alles gratis te kunnen 

opvragen. Helaas: de kleine lettertjes over het hoofd gezien. Elke keer als we iets opvragen 

moet er een bedrag betaald worden, en we hebben nogal wat opgevraagd, dus dat was een 

behoorlijke kostenpost….  

          

5. Mededelingen 

a. Post 

Ontvangen post: 25039-25046 

Verzonden post: 25012-25013 
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b. Zwart/witboek 

 Theo en Geert zijn op 6 juni naar de bijeenkomst over de Peel Natuurdorpen geweest. 

Daarvan zouden ze een verslag krijgen, maar dit is (nog) niet ontvangen. 

 Op 19 juni hebben we een gesprek gehad met de wethouders. Er komt een aparte 

afdeling duurzaamheid en milieu bij de gemeente, waaronder óók handhaving valt. De 

gemeente is zelf niet te spreken over de handhaving, en wij zijn dat ook (nog steeds) niet. We 

gaan daarom op 23 september met een klein clubje (Fons, Geert, Gerard – Jan vraagt of hij 

dan kan en wil –, Sylvia en Willy) handhavingverzoeken opstellen. Geert vraagt bij de 

gemeente een lijst op van zaken die niet gehandhaafd zijn, en Jan vraagt de gemeente om een 

datum in oktober waarop we met de burgemeester spreken over handhaving. 

 De gemeente zegt bijna klaar te zijn met opstellen van een plan aanpak van de 

stank/geurhinder. 

 

6. Ebben 

De gemeente zit met de situatie in de maag. Geert neemt contact op met de wethouder. 

 

7. Gemeentelijke politiek/Gemeenteraadsverkiezingen 2026 

Slechts 3 partijen (VVD, D’66 en GL-PvdA) hebben onze enquête ingevuld. Toch maken we 

er een artikel van voor op onze website en in Bladgroen. Op de volgende vergadering 

bespreken we wat we gaan doen in het kader van de gemeenteraadsverkiezingen op 18 maart 

2026. 

 

8. Fietsplan ‘Bomenproject’ 

Gerard heeft een 5-tal fietsroutes tussen de 17 door ons in het kader van ons 40-jarig jubileum 

geplante bomen in gedachte, van elk zo’n 30-35 km. De routes zijn onderling te koppelen. 

Een 2-tal routes heeft hij reeds uitgewerkt. Graag wil hij de mening van het bestuur met 

eventuele opmerkingen/aanvullingen horen. Daartoe wil hij een proefrondje rijden in 

september of oktober. Jan vraagt Gerard om een datum voor te stellen. 

 

9. Aanzuren van mest een goede methode? 

Het aanzuren van mest zou stank verminderen; in die zin is het een goede methode. Geert 

heeft binnenkort een gesprek met de wethouder, en zal het dan hebben over monovergisting, 

(een rol voor) Peter Vanhoof en aanzuren op Lamperen in Wanroij. 

 

10. Bestuurlijk overleg 

Op 19 juni hebben we overleg gehad met wethouders en ambtenaren – zie hierboven – , het 

volgende overleg is op 3 december (in plaats van 20 november). 

 

11. Bladgroen 

We hebben al redelijk wat (ideeën voor) artikelen, maar meer zijn welkom. Ook suggesties 

voor boeken, podcasts, documentaires en films zijn welkom. Mailen naar bladgroen@mlvc.nl.  

 

12. Rondvraag 

Geert: vraagt Sylvia om wethouder Maas een reactie te vragen op het artikel over 

composteerbaar plastic. 

Christel: wijst op het algeheel vuurwerkverbod dat met de jaarwisseling 2026/2027 moet 

ingaan. 

Lies: vindt zichzelf meer een doener dan vergaderaar. Wil wel iets in de PR doen voor ons.  

 



Pagina 3 van 3 

 

Notulen 1 juli 2025 
 

13. Volgende vergadering 

Deze is op 2 september, zelfde tijd en plaats. 

 

14. Sluiting 

Fons sluit de vergadering om 22.05 uur. 
 

 

 

 

 

 

Agenda 

Vr 15 augustus    deadline Bladgroen 

Di 2 september 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn 

Di 23 september 20.00 uur handhavingverzoeken De Jachthoorn 

Di 30 september 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn 

Zo 5 oktober ?? Pluk & Oogstfeest kasteel Aldendriel 

Do 9 oktober 13.00 uur veldtocht 

Di 28 oktober 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn 

Di 25 november 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn 

Wo 3 december ?? uur bestuurlijk overleg Gemeentehuis 

Di 16 december 20.00 uur bestuursvergadering De Jachthoorn 

Wo 18 maart 2026  gemeenteraadsverkiezingen 

 

 

Jan Reijnen, secretaris 
 


